
POSTPENSJONISTENE I Buskerud 

Styremøte onsdag 15.11.2023 kl 1000 Drammen postterminal 

Til stede: Svein Arne Fossbakken, Per Hodt, Ingrid Orhagen, Tore Gustavsen, Ragnhild 
Gullbring, Liv Berit Kristiansen og Aud Moss, 

Forfall:  

 

Dagsorden for møtet 
 
1.   Referater 
-    Styremøte 20.9. 
-    Medlemsmøte 11.10. 
-    Lokalmøte på Kongsberg 8.11. 
-    Fagforbundet Post og finans 
2.    Orienteringer 
3.    Julemøtet 
4.    Møte- og aktivitetskalender 2024 
5.    Årsmøtet 
6.    Eventuelt 
 

 
Ad punkt 1: Referatene ble godkjent 
   
Ad punkt 2: Orienteringer 
          Leder: Foreningen har mottatt takkebrev fra Ragna Hermansen (80 år). 

         Nå er vi 315 medlemmer, det kom til 7 nye medlemmer på det lokale møte vi hadde     
                    På Kongsberg Vandrerhjem 8. november.                  

  Landsstyret har møte 14. og 15. november, info om på dette ligger på nettsiden  
  til Postens Pensjonistforbund sentralt og under dokumenter.  
  Ny gravferdsavtale er inngått. 
 Håndbok for tillitsvalgte kan med fordel leses, det står mye bra i den som kan  
 være nyttig for oss. 

         Økonomiansvarlig: Hittil i år har det kommet inn hele kr 209000 i bingopenger, det  
           er ny rekord! Vi har nå kr 352000 på konto. Det går greit å bruke bingopengene til                 

medlemmenes beste. Reiseregningene for i år leveres Ingrid. Leder lager bilag for 
godtgjørelse til den enkelte. 

 
Ad punkt 3: Julemøte 

Det er reservert rom til oss på Lampeland Hotell, pris kr 495 for enkeltrom og kr 990 pr 
dobbeltrom som er inkludert tilskudd fra foreningen. Møtet starter kl 14 med foredrag 
ved Harald Normann, Steel Cords begynner kl 1530. Åresalget blir føre middag 
(julemiddag m/dessert) kl 18.  
Leder har dialog vedr rom mv direkte med Lampeland Hotell 

Ad punkt 4: Møte- og aktivitetskalender  
         Vi drodlet en del rundt dette: 

        Skal vi flytte tidspunktet på medlemsmøtene? 
         Skal vi fortsette med lokale møter?  
                   Spørsmål fra Ragnar Rokne om blir det ett nytt møte på Gol 
         Skal vi starte med uformelle kaffetreff?  

Hva med da med   våre medlemsmøter? 
 
Vi starter med lokale møter i 2024, vi tar sikte på å få til møter på Hønefoss og Gol på 
vårparten.  
Ragnhild: Det er kun ledig onsdag 31. januar på Fruene Haugenstad. Møte 31.1. 2024    
blir dermed på dette stedet.  
Ingrid: På Nøstetangen er det kun plass til maks 50 personer 



                 Vi kommer til å ta i bruk spørreskjema for å få innspill til andre aktiviteter. 
 
På medlemsmøtet 31.1. kommer Tone Gravir og Leif Harald Bergseth som skal holde 
foredrag om hvordan klare å nå toppen av til Mount Everest og om hva det innbefatter 
av å sette seg høye mål, om disiplin og forsakelser. Har vi tid på dette møtet kommer vi 
til å arrangere quiz.  
Liv Berit foreslår Morten Tinnholdt på et seinere medlemsmøte, han spiller variert 
musikk. Videre skal vi prøve å få Nevrolog Marte Roa Syvertsen som er hjerneforsker 
ved Drammen sykehus til å holde foredrag for oss. Dette er også ett forslag  
fra Liv Berit.  

         
Det jobbes videre med møteplan, den er nå klar til og med mai 2024 

        Møte- og aktivitetskalender ligger som vedlegg til mailen. 
       Ragnhild booker møterom på Postterminalen for 2024. 

                     
 
Ad punkt 5: Årsmøtet 13.3. 

Klekken Hotell er ledig for oss fra ca kl 14, Svein Arne bestiller møterom og mat. 
Ragnhild sjekker ut vedr underholdning. Jan Bekkevold, nestleder i Postens 
pensjonistforbund har takket ja til å komme. 
Aud lager årsmelding som jeg har med på styremøte10. januar for spørsmål mv. Den 
må være klar til styremøte 21. februar, 
Leder lager årsplan. 
Leder har gitt valgkomiteen (v/leder jan Dypvik) beskjed om å jobbe med å få på 
plass nytt styre. Han har også gitt beskjed om hvem som er på valg og ikke på valg.  

 
 
Ad punkt 6: Eventuelt 

Ingen forslag 
 
 
Vedlegg:  Møte- og aktivitetskalender 
 
 
Nesbygda 16. november 2023 
 
Aud Moss 
Referent 
 

Neste styremøte er  
onsdag 10. januar 2024 

kl 1000 på postterminalen 


